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PROTOKÓŁ NR IV/2019 
z sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie odbytej 

w dniu 10 stycznia 2019 roku  
w Urzędzie Miejskim w Żmigrodzie 

 

Radny nieobecny –Artur Skrzypek 
W posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych ( lista obecności, jako załącznik nr 1). 
 

Obecni byli również: 
Burmistrz Gminy Żmigród   Rober Lewandowski 
Z-ca Burmistrza Gminy Żmigród  Zdzisław Średniawski 
Sekretarz Gminy Żmigród   Joanna Monastyrska   
Skarbnik Gminy Żmigród   Anna Dobrowolska   
Pracownicy urzędu, goście i sołtysi ( lista obecności, jako załącznik nr 2 i nr 3). 
Obrady rozpoczęły się o godz. 1420. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zgodnie z 1 punktem porządku obrad, 
otworzył sesję wypowiadając słowa  

„OTWIERAM IV SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE”  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przywitał bardzo serdecznie wszystkich 
uczestników sesji. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz stwierdził, że zgodnie z listą obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 15 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomoc-
nych uchwał.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad wyboru Sekretarza. 
Wiceprzewodniczący rady Rafał Zagórski zgłosił kandydaturę Radnego Mariusza 
Cłapkę. 
Radny Mariusz Cłapka  wyraził zgodę dla pełnienia funkcji Sekretarza. 
Radni nie zgłosili innych kandydatur.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie zgłoszonej 
kandydatury na Sekretarza.  

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1.  Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2.  Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3.  Balcerzak Joanna  za   

4.  Cłapka Mariusz  za   

5.  Czyżowicz Jan  za   

6.  Gawot-Turowska Justyna za   

7.  Kantor Joanna Maria  za   

8.  Kubik Andrzej za   

9.  Machi-Skibińska Justyna za   

10.  Maksymowicz Zofia  za   

11.  Marzec Robert za   

12.  Szaniawska Halina za   

13.  Zagórski Rafał Adam za   

14.  Żołnierowicz Bożena za   

Radni 14 głosami „za” wybrali Radnego Mariusza Cłapkę Sekretarzem. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz skierował zapytanie w sprawie zmiany 
porządku obrad. Przewodniczący rady poinformował radnych, że na sesji zwołanej w 



2 

 

trybie nadzwyczajnym, na zmianę porządku sesji wnioskodawca musi wyrazić zgodę. 
Jeżeli radny wniesie wniosek o zmianę porządku sesji i Burmistrz wyrazi zgodę na 
zmianę, to zmiana będzie głosowana.  
Radni nie zgłosili wniosku o zmianę porządku sesji. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 
 

Projekt uchwały nr 1 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Żmigród na rok 2019 i lata następne. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o omówienie projektu uchwały przez 
Panią Skarbnik. 
Pani Anna Dobrowolska Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały. 
Zmiany, które zostały wprowadzone do wieloletniej prognozy dotyczą również, zmian 
w budżecie. Wprowadzenie zmian zostało wymuszone tym, że w ubiegłym roku  do 
gminy nie wpłynęły wszystkie dofinansowania, które zostały zaplanowane w 2018 
roku, dlatego zostaną wprowadzone do budżetu  2019 roku. Wszystkie zadania 
inwestycyjne, które zostały rozpoczęte w roku 2017, 2018 i nie zostały jeszcze 
zakończone zostaną zapisane w wieloletniej prognozie finansowej  w 2019 roku. 
Następnie Pani Skarbnik wymieniła zadania, w których wprowadzono zmiany: 
W wieloletniej prognozie finansowej na lata 2019 - 2036 uaktualniono kwoty 
dochodów i wydatków. 
Wprowadzono do wykazu przedsięwzięć WPF następujące zadania: 

 "Zwiększenie efektywności energetycznej budynku przy ul. Poznańskiej 8 w 
Gminie Żmigród poprzez kompleksową termomodernizację" - limit na rok 2019 - 
496.200,00.-zł, 

 "Przebudowa części budynku przy ul. Poznańskiej 8 w Żmigrodzie na Gminny 
Żłobek w ramach programu "MALUCH+" - limit na rok 2019 - 22.000,00.-zł, 

 "Utworzenie żłobka w Gminie Żmigród szansą na aktywizację zawodową osób 
opiekujących się dziećmi w wieku do lat 3" - limit na rok 2019 - 115.000,00.-zł, 

 "Stacja Osiek - budowa budynku pełniącego funkcje edukacyjne i kulturowe przy 
trasie dawnej kolejki wąskotorowej" - limit na rok 2019 - 360.801,00.-zł, 

 "Budowa chodnika przy ul. Kasztanowej w m. Korzeńsko" - limit na rok 2019 - 
28.000,00.-zł, 

 "Budowa chodnika w m. Żmigródek" - limit na rok 2019 - 80.000,00.-zł, 

 "Zagospodarowanie terenu na dz. 37/4 i 49 AM-10 w Żmigrodzie" - limit na rok 
2019 - 30.000,00.-zł, 

 "Przebudowa, rozbudowa i zmiana sposobu użytkowania Szkoły Podstawowej 
przy ul. Batorego na budynek Urzędu Miejskiego w Żmigrodzie" - limit na rok 2019 
- 141.500,00.-zł, 

 "Budowa budynku gospodarczego w m. Węglewo" - limit na rok 2019 - 60.000,00.-
zł, 

 "Budowa świetlicy wiejskiej w m. Bychowo" - limit na rok 2019 - 54.800,00.-zł, 

 "Przebudowa drogi na dz. 284/2 i 316/6 w m. Garbce" - limit na rok 2019 - 
160.000,00.-zł, 

 "Zagospodarowanie terenu wokół wieży ciśnień w Żmigrodzie" - limit na rok 2019 - 
3.075,00.-zł. 

Na podstawie wprowadzonych zmian w wieloletniej prognozie zostały uaktualnione 
dochody i wydatki w uchwale budżetowej na 2019 rok. 
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Burmistrz Gminy  Robert Lewandowski wyjaśnił, że dotacje, które gmina 
pozyskała, przeważnie w wysokości 85% wartości zadania do gminy trafiają w 
transzach. Po zrealizowaniu zadania wykonawca wystawia fakturę i gmina wystawia 
wniosek o wypłatę dotacji. Procedura wypłaty dotacji przez Urząd Marszałkowski 
trwa nieraz kilka tygodniu lub miesięcy, a wypłata dotacji kiedy zadanie jest 
ukończone  trwa najdłużej, ponieważ jest kontrolowane przez Urząd Marszałkowski. 
Na zadania inwestycyjne, które zostały ukończone na koniec roku nie można było 
uzyskać dotacji na ich zapłacenie, a gmina również nie posiadała środków  budżecie. 
Dlatego wszystko w sposób naturalny przeszło na rok 2019 i nie ma tu inwestycji 
nowych, tylko inwestycje ukończone. 
Radna Bożena Żołnierowicz w sprawie zadania budowy świetlicy wiejskiej w 
miejscowości Bychowo, dodając ,ze nie chodzi o budowę tylko o rozbudowę. Radna 
zwróciła się o zmianę zapisu budowy na rozbudowę świetlicy w miejscowości 
Bychowo. 
Pani Anna Dobrowolska Skarbnik Gminy poinformowała, że wieloletniej prognozie 
zostanie wprowadzona zmiana z  budowy na rozbudowę świetlicy wiejskiej w 
Bychowie. 
Radni nie zgłosili innych uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1.  Andrzejewski Patryk Ireneusz    wstrzymujący 

2.  Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3.  Balcerzak Joanna  za   

4.  Cłapka Mariusz  za   

5.  Czyżowicz Jan  za   

6.  Gawot-Turowska Justyna   wstrzymujący 

7.  Kantor Joanna Maria  za   

8.  Kubik Andrzej za   

9.  Machi-Skibińska Justyna za   

10.  Maksymowicz Zofia  za   

11.  Marzec Robert za   

12.  Szaniawska Halina za   

13.  Zagórski Rafał Adam za   

14.  Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  12 głosami „za” 
      0 głosów „przeciw” 
      2 głosy „wstrzymujące” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.IV.27.2019 
Projekt uchwały nr 2 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2019 rok. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o omówienie projektu uchwały przez 
Panią Skarbnik. 
Pani Anna Dobrowolska Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały. 
W uchwale budżetowej zasoby budżetu zwiększyły się  o kwotę  1.799.501,-zł są to 
dofinansowania, które wpłyną w 2019r. 
Zmiany po stronie dochodów: 

 653.675,00.-zł - zwiększa się plan finansowy z tytułu dotacji celowej w ramach 
programów finansowanych z udziałem środków europejskich w rozdz. 60016 - 
Drogi publiczne gminne - dotyczy zadania – Budowa centrum przesiadkowego 
Park&Ride... 
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 104.030,00.-zł - zwiększa się plan finansowy z tytułu dotacji celowej w ramach 
programów finansowanych z udziałem środków europejskich w rozdz. 63003 - 
Zadania w zakresie upowszechniania turystyki, 

 782.115,00.-zł - zwiększa się plan finansowy z tytułu dotacji celowej w ramach 
programów finansowanych z udziałem środków europejskich w rozdz.70005 - 
Gospodarka gruntami i nieruchomościami – dotyczy zadania Żmigrodzie ogrody 
ochroną bioróżnorodności... 

 259.681,00.-zł - zwiększa się plan finansowy z tytułu dotacji celowej w ramach 
programów finansowanych z udziałem środków europejskich w rozdz.70095 - 
Pozostała działalność. 

Zmiany po stronie wydatków: 

 31.000,00.-zł - zwiększa się plan finansowy z tytułu zakupu usług remontowych w 
rozdz. 70005 - Gospodarka gruntami i nieruchomościami, 

 52.750,00.-zł -zwiększa się plan finansowy z tytułu podatku VAT w w/w rozdziale, 

 100,00.-zł - zwiększa się plan finansowy z tytuły pozostałych odsetek w w/w 
rozdziale, 

 162.626,00.-zł - zmniejsza się rezerwę ogólną, 

 45.000,00.-zł - zwiększa się plan finansowy z tytułu zakupu usług pozostałych w 
rozdz. 90015 - Oświetlenie ulic, placów i dróg. 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o informację, jakie zadanie będzie 
realizowane za kwotę 23 tys. zł  wydatki majątkowe zagospodarowanie terenu przy 
ul. Św. Jana Pawła II w Żmigrodzie tabela nr 4. 
Burmistrz Gminy Robert Lewandowski poinformował, że  jest to 
zagospodarowanie podwórka między ul. Św. Jana Pawła II, a ul. Rybacką. 
Radny Patryk Andrzejewski poprosił o informację na temat wykupu obligacji w 
kwocie 1600.000,-zł tabela nr 3. 
Pani Anna Dobrowolska Skarbnik Gminy poinformowała, że jest to wykup od 
banku , który udzielił obligacji. 
Radny Patryk Andrzejewski poprosił o informację na temat doświetlenia oświetlenia 
ulicy Lawendowej w Żmigrodzie. 
Burmistrz Gminy Robert Lewandowski wyjaśnił, że urząd jest w trakcie projektu 
zagospodarowania całego terenu przy ul. Lawendowej. Projekt obejmuje budowę 
dróg, chodników i oświetlenia ulicznego. Po wykonaniu projektu nastąpi realizacja 
zadań.  
Radny Patryk Andrzejewski poprosił o informację, kiedy nastąpi realizacja tych 
zadań. 
Burmistrz Gminy Robert Lewandowski poinformował, że na dziś tych zadań nie 
ma w budżecie gminy. Najwcześniej w następnym roku po pozyskaniu 
dofinansowania. 
Radna Justyna Gawot –Turowska poprosiła o informację w sprawie zakupu 
samochodu strażackiego dla Powidzka, czy zapisane 335 tys. zł jest kwotą 
ostateczną na zakup samochodu. 
Burmistrz Gminy  Robert Lewandowski wyjaśnił, że 400 tys. zł było zapisane w 
budżecie gminy 2018r. Kwota w wysokości 335 tys.zł jest z budżetu gminy, a 65 tys. 
zł jest z Urzędu Marszałkowskiego. Kwota 65 tys.zł wpłynęła w tamtym roku i została 
wydatkowana, a 335 tys. zł jest to udział gminy, który przeszedł na ten rok. Nie 
będzie już większej kwoty na zakup samochodu strażackiego. 
Radni nie zgłosili innych uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1.  Andrzejewski Patryk Ireneusz    wstrzymujący 

2.  Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3.  Balcerzak Joanna  za   

4.  Cłapka Mariusz  za   

5.  Czyżowicz Jan  za   

6.  Gawot-Turowska Justyna   wstrzymujący 

7.  Kantor Joanna Maria  za   

8.  Kubik Andrzej za   

9.  Machi-Skibińska Justyna za   

10.  Maksymowicz Zofia  za   

11.  Marzec Robert za   

12.  Szaniawska Halina za   

13.  Zagórski Rafał Adam za   

14.  Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  12 głosami „za” 
      0 głosów „przeciw” 
      2 głosy „wstrzymujące” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.IV.28.2019 
   

Projekt uchwały nr 3 w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w 
Gminnym Żłobku w Żmigrodzie oraz dodatkowej opłaty za wydłużenie wymiaru 
opieki nad dzieckiem i maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dzieci w 
Gminnym Żłobku w Żmigrodzie. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o omówienie projektu uchwały przez 
Panią Dyrektor. 
Pani Marta Możdżeń-Kłos Dyrektor Gminnego Żłobka w Żmigrodzie omówiła 
projekt uchwały. Zgodnie z ustawą o opiece nad dzieckiem do lat trzech Rada ma 
kompetencje do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w 
żłobku, za wydłużony wymiar opieki ponad 10 godzin  i opłaty za wyżywienie dziecka. 
Do podmiotów zostało skierowane zapytanie ofertowe dotyczące wyżywienia dzieci w 
żłobku, które będzie prowadzone w formie cateringu. Najniższa kwota, która została  
zaproponowana   za wyżywienie dziecka , to 12,42 zł .  
Proponuje się, aby za dzienne wyżywienie dzienne w żłobku opłata wynosiła max 
12,50zł.  
Proponuje się , aby za  pobyt dziecka w żłobku opłata wynosiła 230 zł. 
Żłobek Gminny jest otwierany w ramach projektu i rodzic, który spełnia kryteria 
określone w projekcie nie będzie ponosił kosztów pobytu dziecka w Żłobku. Rodzic 
będzie zobowiązany do pokrycia tylko kosztów wyżywienia dziecka w czasie pobytu 
w żłobku. 
Proponuje się, aby stawka ponad wymiar pobytu dziecka żłobku tj. powyżej 10 
godzin wynosiła  20 zł za godzinę. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o informację, do kiedy rodzic jest 
zobowiązany powiadomić żłobek o chorobie dziecka. 
Wiceprzewodnicząca rady Halina Szaniawska poprosiła o informację, jaka firma 
będzie dostarczała posiłki do żłobka. 
Pani Marta Możdżeń-Kłos Dyrektor Gminnego Żłobka w Żmigrodzie 
poinformowała, że będzie to Firma „Bajka” z Obornik śląskich, która zajmuje się 
przygotowaniem posiłków dla dzieci. Na zapytania Pana Przewodniczącego, Pani 
Dyrektor wyjaśniła, że zostanie ustalona godzina prawdopodobnie 815, do której 
rodzić będzie zobowiązany powiadomić żłobek o nieobecności dziecka. Ponadto 
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zostanie ustalona godzina, do której rodzic będzie musiał przyprowadzić dziecko do 
żłobka. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o informację, czy rodzić w ramach 
projektu, kiedy jego dziecko będzie przebywało w żłobku ponad 10 godzin, będzie 
musiał zapłacić 20 zł za godzinę ponadwymiarową. 
Pani Marta Możdżeń-Kłos Dyrektor Gminnego Żłobka w Żmigrodzie wyjaśniła, że 
rodzic będzie musiał zapłacić za godzinę ponadwymiarową, ale wcześniej dyrektor 
będzie musiał wyrazić zgodę na pobyt dziecka . 
Wiceprzewodnicząca rady Halina Szaniawska skierowała zapytanie do Pani 
Dyrektor, czy samotne matki i rodziców, którzy nie kwalifikują się do programu, czy 
ich dzieci będą przyjmowane do żłobka. 
Pani Marta Możdżeń-Kłos Dyrektor Gminnego Żłobka w Żmigrodzie wyjaśniła, że 
na teraz placówka będzie musiała spełnić warunki, które zakłada projekt. Pani 
Dyrektor poinformowała, że  rozmawiała z Panem Burmistrzem, iż  zapotrzebowanie  
oddania dziecka do żłobka będzie duże. Kiedy gmina wchodziła do programu ustawa 
nakłada obowiązek oddzielnej sali jako sypialni dla dzieci. Obecnie po zmianie 
ustawy jest wymagane tylko wydzielenie miejsca do spania dla dzieci i tym samym 
żłobek zyskał dodatkowo jedną salę zabawową. To pozwala na rozszerzenie 
działalności żłobka dla dzieci, których rodzice nie spełniają kryteriów programu. 
Wiceprzewodnicząca rady Halina Szaniawska poprosiła o informację, kiedy dzieci 
rodziców nie z programu będą mogły liczyć na przyjęcie do żłobka. 
Pani Marta Możdżeń-Kłos Dyrektor Gminnego Żłobka w Żmigrodzie 
poinformowała, że tak w połowie roku, kiedy żłobek zacznie funkcjonować.  
Burmistrz Gminy Robert Lewandowski dodał, że zmiana przepisów pozwali na 
zwiększenie liczby miejsc w żłobku do ok.50. Projekt zakłada do 30 miejsc w żłobku    
i obejmuje okres 21 miesięcy. 
Wiceprzewodnicząca rady Halina Szaniawska powiedziała, że bardzo się cieszy, 
że Pani Marta Możdżeń-Kłos została dyrektorem Gminnego Żłobka w Żmigrodzie. 
Radna Bożena Żołnierowicz skierowała zapytanie do Pani Dyrektor, czy żłobek 
będzie sprawdzać, czy rodzice pracują. 
Pani Marta Możdżeń-Kłos Dyrektor Gminnego Żłobka w Żmigrodzie 
poinformowała, że będzie to monitorowane, rodzic będzie musiał przedłożyć 
zaświadczenie o zatrudnieniu co trzy miesiące. Jeżeli takie zaświadczenie nie 
wpłynie w odpowiednim terminie, który jest wskazany w Regulaminie Żłobka, dziecko 
zostanie wypisane. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz skierował zapytanie do Pani Dyrektor, czy 
rodzic, którego dziecko zostało przyjęte do żłobka z projektu przestanie pracować, a 
opłaci  pobyt dziecka w żłobku , czy dziecko nie zostanie wykreślone. 
Pani Marta Możdżeń-Kłos Dyrektor Gminnego Żłobka w Żmigrodzie wyjaśniła, że 
taki rodzic wychodzi z projektu, który zakłada 30 dzieci  i należy znaleźć innego 
rodzica, który spełnia kryteria programu. Natomiast dziecko rodzica zostanie, kiedy 
będzie miejsce w żłobku. 
Radna Zofia Maksymowicz skierowała zapytanie do Pani Dyrektor, czy każdy 
rodzic będzie ponosił opłatę 230 zł za pobyt dziecka. 
Pani Marta Możdżeń-Kłos Dyrektor Gminnego Żłobka w Żmigrodzie 
poinformowała, że opłatę będą ponosić rodzice, których dzieci zostaną przyjęte do 
żłobka poza projektem. 
Radna Joanna Kantor skierowała zapytanie do Pani Dyrektor,  jakie są kryteria 
projektu , aby rodzic nie ponosił kosztów opłaty za pobyt dziecka w żłobku. 
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Marta Możdżeń-Kłos Dyrektor Gminnego Żłobka w Żmigrodzie poinformowała o 
kryteriach: rodzic lub opiekun dziecka od 20 tygodnia do 3 roku życia, zamieszkuje 
na terenie Gminy Żmigród, przebywa na urlopie macierzyńskim , wychowawczym,  
nieaktywny zawodowo bezrobotny, ale chce uaktywnić się zawodowo. 
Radny Patryk Andrzejewski skierował zapytanie do Pani Dyrektor, czy zostały 
sprawdzone opłaty za żłobek w ościennych gminach. 
Marta Możdżeń-Kłos Dyrektor Gminnego Żłobka w Żmigrodzie poinformowała, 
że opłata za pobyt dziecka w żłobku poza programem, kiedy frekwencja dziecka 
wyniesie 100% opłata za miesiąc  wyniesie  478,40 zł, Trzebnica 490 zł, Długołęka 
480 zł, Świerzawa 480 zł. 
Radna Zofia Maksymowicz skierowała zapytanie, czy po zakończeniu projektu, 
utrzymanie żłobka będzie zadaniem gminy.  
Burmistrz Gminy Robert Lewandowski poinformował, że po zakończeniu projektu 
utrzymanie żłobka będzie zadaniem gminy. 
Radna Zofia Maksymowicz skierowała zapytanie do Pani Dyrektor, czy rodzic 
będzie miał okres trzech miesięcy na aktywizację zawodową.   
Pani Marta Możdżeń-Kłos Dyrektor Gminnego Żłobka w Żmigrodzie 
poinformowała, że rodzic ma trzy miesiąc na przedłożenie zaświadczenia o 
zatrudnieniu. 
Radny Patryk Andrzejewski skierował zapytanie do Pani Dyrektor, czy Firma która 
będzie świadczyła usługi żywieniowe dla żłobka będzie przygotowywała potrawy dla 
dzieci  np. bezglutenowe. 
Pani Marta Możdżeń-Kłos Dyrektor Gminnego Żłobka w Żmigrodzie 
poinformowała, że Firma będzie przygotowywała posiłki zgodnie z 
zapotrzebowaniem dla dzieci w żłobku. Ponadto zostaną przygotowane ankiety dla 
rodziców, aby pozyskać, jak najwięcej informacji pod kątem potrzeb żywieniowych 
dzieci. 
Radna Zofia Maksymowicz poruszyła temat murków przy ulicy, które nie są 
estetyczne, a są na wejściu do żłobka. 
Pani Marta Możdżeń-Kłos Dyrektor Gminnego Żłobka w Żmigrodzie 
poinformowała, że do żłobka będzie wejście od ul. Czereśniowej.  
Burmistrz Gminy Robert Lewandowski zapewnił, że murki od ulicy Poznańskiej 
zostaną wyremontowane. 
Wiceprzewodniczący rady Rafał Zagórski skierował zapytanie do Pani Dyrektor, 
ile osób będzie zatrudnionych w żłobku. 
Pani Marta Możdżeń-Kłos Dyrektor Gminnego Żłobka w Żmigrodzie 
poinformowała, że w żłobku zostało zatrudnionych pięciu opiekunów, jeden młodszy 
opiekun, położna, dwie osoby sprzątające na ½ etatu i konserwator na ¼ etatu, 
główna księgowa i specjalista  ds. kadr i płac z obsługą sekretariatu. Osoby 
zatrudnione zgodnie z projektem i posiadające odpowiednie kwalifikacje. 
Radny Patryk Andrzejewski poprosił o informację na temat budowy parkingu przy 
żłobku. 
Burmistrz Gminy Rober Lewandowski poinformował, że w budżecie na rok 2019 
zostało zapisane zakończenie inwestycji przy przedszkolu od strony ul. Czereśniowej 
i tam zapisano środki w wysokości 200 tys. zł. Od strony ul. Czereśniowej jest 
osobny wjazd do przedszkola i żłobka. 
Radni nie zgłosili innych uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 
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1.  Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2.  Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3.  Balcerzak Joanna  za   

4.  Cłapka Mariusz  za   

5.  Czyżowicz Jan  za   

6.  Gawot-Turowska Justyna za   

7.  Kantor Joanna Maria  za   

8.  Kubik Andrzej za   

9.  Machi-Skibińska Justyna za   

10.  Maksymowicz Zofia  za   

11.  Marzec Robert za   

12.  Szaniawska Halina za   

13.  Zagórski Rafał Adam za   

14.  Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.IV.29.2019 
 

Projekt uchwały nr 4 w sprawie zmiany uchwały nr 0007.XXXIII.291.2018 Rady 
Miejskiej w Żmigrodzie  z dnia 8 lutego 2018 roku w sprawie  ustalenia 
kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym  do publicznego 
przedszkola,  oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, 
publicznych innych form wychowania przedszkolnego oraz  do klas  
pierwszych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest  
Gmina Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o omówienie projektu uchwały. 
Z-ca burmistrza Zdzisław Średniawski poinformował, że zmiana dotyczy żłobka, 
który został utworzony  oraz dzieci przedszkolnych przygotowujących się do szkoły. 
Pani Agnieszka Ryzner Inspektor Ref.OPO omówiła projekt uchwały. 
Podstawą zmiany uchwały w sprawie  ustalenia kryteriów obowiązujących w 
postępowaniu rekrutacyjnym  do publicznego przedszkola w Żmigrodzie były wnioski, 
które wpłynęły w czasie zeszłorocznej rekrutacji. Z uwagi na to, że liczba dzieci jest 
wyższa  niż liczba wolnych miejsc, dlatego należało zadbać o dzieci objęte 
obowiązkiem rocznego przygotowania przedszkolnego, dlatego kryterium to zostało 
przeniesione z pozycji szóstej  na pierwszą co daje  10 punktów. Ponadto dzieci, 
której przejdą do przedszkola ze żłobka również, mają dodatkowo jeden punkt przy 
rekrutacji.  
Radna Zofia Maksymowicz w odniesieniu do proponowanych zmian powiedziała, że  
kryterium, które dotyczy dzieci objętych obowiązkiem rocznego przygotowania 
przedszkolnego powinno być dawno zmienione. 
Radna Patrycja Augustyniak –Serdyńska poprosiła o informację, czy te zmiany 
dotyczą przedszkola i oddziałów przedszkolnych. 
Pani Agnieszka Ryzner Inspektor Ref. OPO poinformowała, że uchwała składa się 
z trzech  załączników, zmiana dotyczy przedszkola załącznika nr 1. 
Do pozostałych załączników, które dotyczą oddziałów przedszkolnych i klas 
pierwszych i  dyrektorzy nie zgłosili żadnych zmian. 
Wiceprzewodnicząca rady Halina Szaniawska poprosiła o informację, czy dziecko 
niepełnosprawne będzie miało dodatkowe punktu przy rekrutacji do przedszkola. 
Z-ca Burmistrza Gminy Zdzisław Średniawski poinformował, że 
niepełnosprawność dziecka jest uwzględniana przy rekrutacji do przedszkola. 
Radni nie zgłosili innych uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1.  Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2.  Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3.  Balcerzak Joanna  za   

4.  Cłapka Mariusz  za   

5.  Czyżowicz Jan  za   

6.  Gawot-Turowska Justyna za   

7.  Kantor Joanna Maria  za   

8.  Kubik Andrzej za   

9.  Machi-Skibińska Justyna za   

10.  Maksymowicz Zofia  za   

11.  Marzec Robert za   

12.  Szaniawska Halina za   

13.  Zagórski Rafał Adam za   

14.  Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.IV.30.2019 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do ostatniego punktu porządku 
obrad zamknięcia sesji.  

ZAMYKAM IV SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE  
Na tym zakończono posiedzenie o godz.1510. 
Protokołowała ; 
Małgorzata Schnitzer 

 

 

 

 


